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يلة هذه الوثيقة سرية ولا يسمح بإعادة طباعة أي جزء منها أو نسخه بأي شكل أو وس
تابية خارج الهيئة الاتحادية للموارد البشرية الحكومية بدون الحصول على موافقة ك

مسبقة
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مخرجات جلسة العصف 
الذهني لتطوير مجلة 

يةالموارد البشرية الشهر



2

دد م   عقدت الهيئة جلسة عصف ذهني لتطوير مجلة الموارد البشرية الشهرية، بإشراك ع 

ة ت   لا     لس الجلس   ة اناقاة   ية منحظش   ة بو     المل     حت التطويري   .  م   و اي الهيئ   ة

.  المستلمة م  الإدارات

أنهح ت  لا اذ   تر اقق   حت تمرصي  حت خت  صحا ان تص  حم التطويري  ة م    الإدارات، الت  ي م       

لين، لم   ح اي   ه التس   هيا ع     المتو   حم-     لم تمن   مونحم –المس   حعد  ط تط   وير المجل   ة 

.تجولهح خكثر جحذبية تسهولة ط القراء  تإجراء التصديثحت اللزمة عليهح

. يث تجدتن ط هترا الورض بو  المقق حت مع الإجراءات التصصيصية

مخرجات جلسة العصف الذهني
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الإجراءات التصحيحية

الإجراءات التصحيحية المقترح

.القراء سهولةع المتصاحتسحعدتاحعليةبطريقةالمجلةبتصميلاالص وميانتصحساريقظحم تاحعليبش االمجلةتصميلا

التاحعليةالمجلةطالهيئةعقدتهحتمصحضراتلورشايديوهحتإةحاةتلا المجلةطالايديوهحتاستخدام

تتجديدهحالمجلةلمصتوىالدتريةبحلمراجوةالمصتوىتدظيقاريقمعالص وميانتصحسإدار تقوم مستمربش االمجلةتتصديثالدتريةالمراجوة

توى تالتصميلاظحم اريق انتصحس الص ومي بح تيحر مواةيع المجلة بدظة لتجوا القحرئ يستمتع بحلمجلة م   يث المص تالتقليا م  السردتانناوجراايكاستخدام الصور 

تالجمهورةانتصحديالص ومةلمو اياستبيحنلإرسحس طةبإعدادبحنستبيحنحتالمونيةالإدار معالتوحتنسيتلا
التطويريةمرصيحتهلاع الوظوفبهدف

بهحبيرغالتيتالمواةيعالمجحنتاهلالموراةاستبيحنعما
المجلةططر هحليتلاالقحرئ
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Outcomes of the Brainstorming Session

The Authority held a brainstorming session to develop the monthly Human

Resources Magazine, with the participation of a number of the Authority's

employees. During the virtual session, some developmental notes received from

the departments were discussed. The proposals and views of the development

specialists from the departments were taken, which would help in developing the

Magazine - in form and content - in order to facilitate the reader, make it more

attractive and easy to read and make the necessary updates on it.

In this presentation, you will find some suggestions with corrective actions.
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Suggestions and Corrective Actions

Suggestions Corrective Actions

Interactive Design
The government communication team designed the magazine in an interactive way that 
helps the browser to make it easier to read.

Use of videos in the Magazine
Videos of workshops and lectures held by the authority have been added to the interactive 
magazine

Periodic review and update of the magazine
The Government Communication Department and the content audit team periodically 
review and renew the magazine's content

Using pictures and infographics and minimizing narration
The government communication team has carefully selected the magazine's topics to make 
the reader enjoy the magazine in terms of content and design

Conducting a questionnaire to find out the most important 
areas and topics that the reader desires to be presented in 
the magazine

Cooperation with the department concerned with questionnaires will be in preparing a plan 
to send a questionnaire to federal government employees and the public in order to 
determine their developmental views


